
Projektu Protokołu Nr XLI /2009
z XXXIII Sesji Rady Gminy Celestynów

z dnia  6 listopada 2009 r.

W sesji udział wzięli:
1. Radni Rady Gminy Celestynów    - według załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy Celestynów - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta - Wojciech Nastula
4. Sekretarz Gminy                                              -                  Dariusz Kołodziejczyk
5. Skarbnik Gminy                     -                  Agnieszka Kurek
6. Kierownik Zakładu Obsługi Szkół  - Danuta Czerwińska
7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa                                                  -                   Paweł Tomala 
8. Dyrektor Gospodarki Komunalnej                   -                   Magdalena Łukomska
9. Sołtysi                                       - wg załączonej listy obecności
10. Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości.  Stwierdził, iż na sali znajduje się 10 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał  porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Podjęcie Stanowiska  w sprawie prośby p. Haliny Piaseckiej- wdowy po   byłym naczelniku gminy.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

            1)  dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok, (projekt Nr 1),
            2)  dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok, (projekt Nr 2),
            3)   dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok, (projekt Nr 3),
            4 ) zaciągnięcie kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku, (projekt Nr 1),
            5)  zaciągnięcie kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku, (projekt Nr 2),
            6) utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Regucie,
            7) ustalenia wysokości opłaty za usługi przedszkolne świadczone przez Punkt  Przedszkolny przy 
Szkole Podstawowej w Regucie,
            8) przystąpienia do Rządowego programu wspierania w latach 2010-2014 organów 

prowadzących w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki w klasach  I- III 
szkół podstawowych pod nazwą ,,Radosna szkoła”,

           9) porozumienia pomiędzy Gminą Celestynów, a Miastem Otwock zawartego w dniu 30   maja 2001 
roku w sprawie odprowadzania ścieków bytowo – gospodarczych z sieci kanalizacyjnej ściekowej Gminy 
Celestynów do systemu kanalizacji ściekowej miasta Otwock,
          10) zatwierdzania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego  odprowadzania 
ścieków,            
           11) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości 
               gruntowej położonej w Dąbrówce,
          12) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości 
               gruntowej położonej w Celestynowie,
           13) zbycia nieruchomości,
           14) nadania nazwy ulicy,
           15) ustalenia liczby licencji przeznaczonych do wydania w 2010 roku na wykonanie  transportu 
drogowego taksówką na terenie Gminy Celestynów,
           16) przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów na lata 2009 -2011 z perspektywą 
na lata 2012 – 2019,
           17) określenia stawek podatku od nieruchomości na 2010 rok,
           18) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w 2010 roku,              
5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
7.    Sprawy różne.
8.    Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.



10.  Zamknięcie obrad.

Radna  Teresa  Błachnio wnioskowała,  aby  punkt:  Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje  Radnych” 
umieścić w punkcie 5 po rozpatrzeniu wszystkich uchwał. Dodała, że podjęcie uchwał jest ważniejsze od 
odpowiedzi na interpelacje, które są przeważnie udzielane na piśmie.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec powiedziała, że jest przeciw temu wnioskowi, gdyż Radni zadają 
Wójtowi pytania dotyczące spraw gminnych  i Wójt oraz jego pracownicy są przygotowani do odpowiedzi od 
razu. Po drugie mieszkańcy i sołtysi mają możliwość usłyszeć co Wójt ma do powiedzenia, natomiast po 
przyjęciu projektów uchwał, trwającym dość długo uwaga wszystkich zdecydowanie spada.

Wniosek Radnej Teresy Błachnio został przyjęty.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji, której jest przewodniczącym wnioskował o 
zdjęcie z porządku obrad w pkt.  5 ppkt 2. :,,  dokonania zmian w budżecie na rok 2009 (projekt Nr 2).  
Komisja Finansów i Inwestycji  wystosowała wniosek o wyjaśnienie tej sprawy, dostarczenie dokumentów i 
zdjęcie tego projektu z porządku obrad.

Wniosek został przyjęty.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji, której jest przewodniczącym wnioskował o 
zdjęcie z porządku obrad w pkt. 5 ppkt 11. ,, nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa 
własności nieruchomości gruntowej położonej w Dąbrówce”. Komisja  Finansów i Inwestycji złożyła wniosek 
o dostarczenie pewnych dokumentów oraz przedstawienie rozwiązań i nie otrzymała do tej pory odpowiedzi 
od Wójta.

Wniosek został przyjęty.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w 
pkt.  5 ppkt  12.  ,,  nabycia do zasobu nieruchomości  Gminy Celestynów prawa własności  nieruchomości 
gruntowej położonej w Celestynowie”.
Komisja  Finansów i Inwestycji złożyła wniosek o dostarczenie pewnych dokumentów oraz przedstawienie 
rozwiązań i nie otrzymała do tej pory odpowiedzi od Wójta.

Wniosek został przyjęty.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w 
pkt. 5 ppkt 17. ,, określenia stawek podatku od nieruchomości na 2010 rok”. Komisja  Finansów i Inwestycji 
postanowiła zająć się tym projektem po otrzymaniu projektu budżetu na 2010 rok.

Wniosek został przyjęty.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w 
pkt. 5 ppkt 18. ,,określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w 2010 roku.” Komisja 
Finansów i Inwestycji postanowiła zająć się tym projektem po otrzymaniu projektu budżetu na 2010 rok. 

Wniosek został przyjęty.

Wójt Stefan Traczyk wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 5. ppkt 3 projektu uchwały w 
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 4). Wyjaśnił, że projekt 
dotyczy przesunięcia środków na profilaktyczne szczepienia osób starszych na terenie gminy Celestynów 
przeciwko grypie.

Wniosek został odrzucony.

Przewodniczący Bogdan Wójcik wnioskował, aby po pkt. pt:,,  Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu 
realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja” znalazł się kolejny punkt pt:,, Informacja Przewodniczącego 
Rady na temat analizy oświadczeń majątkowych Radnych za rok 2008.”

Wniosek został przyjęty.
Porzadek obrad po zmianach:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.



2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Podjęcie Stanowiska  w sprawie prośby p. Haliny Piaseckiej- wdowy po  byłym naczelniku gminy.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

            1)  dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok, (projekt Nr 1),
            2) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok, (projekt Nr 3),
           3 ) zaciągnięcie kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku, (projekt Nr 1),
            4)  zaciągnięcie kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku, (projekt Nr 2),
           5) utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Regucie,
            6) ustalenia wysokości opłaty za usługi przedszkolne świadczone przez Punkt  Przedszkolny przy 
Szkole Podstawowej w Regucie,
           7) przystąpienia do Rządowego programu wspierania w latach 2010-2014 organów 
prowadzących w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki w klasach  I- III  szkół 
podstawowych pod nazwą ,,Radosna szkoła”,
         8) porozumienia pomiędzy Gminą Celestynów, a Miastem Otwock zawartego w dniu 30   maja 2001 
roku w sprawie odprowadzania ścieków bytowo – gospodarczych z sieci kanalizacyjnej ściekowej Gminy 
Celestynów do systemu kanalizacji ściekowej miasta Otwock,
         9)  zatwierdzania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego  odprowadzania ścieków, 
          10) zbycia nieruchomości,    
           11) nadania nazwy ulicy,
           12) ustalenia liczby licencji przeznaczonych do wydania w 2010 roku na wykonanie  transportu 
drogowego taksówką na terenie Gminy Celestynów,
           13) przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów na lata 2009 -2011 z perspektywą 
na lata 2012 – 2019,     
5.     Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.         
6.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
7.     Informacja Przewodniczącego Rady na temat analizy oświadczeń majątkowych Radnych za rok 2008.”
8.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
9.    Sprawy różne.
10.    Wnioski i oświadczenia radnych.
11.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.

Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.2.
Interpelacje i zapytania Radnych. 
Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1. Pod  koniec  września  odbyło  się  spotkanie  z  kupcami  odnośnie  bazarku  w  Celestynowie.  Wójt 
obiecał,  że  na  najbliższej  Sesji  zgłosi  projekt  uchwały  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  planu 
zagospodarowania dla tego bazarku. Czy Wójt zamierza złożyć ten projekt uchwały i dlaczego na tej Sesji go 
nie złożył.
Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:
1. Na  stronie  Celestynowa  można  przeczytać,  że  Urząd  Gminy  zakupił  drewniane  tablice 
ogłoszeniowe,  dwie  zostały  zamontowane  w  miejscowości  Glina  a  kolejne  będą  zainstalowane  w 
Celestynowie, równolegle zostanie wykonany drewniany stojak na rowery oraz drewniany stojak na śmieci, 
wszystko w ramach realizacji programu Celestynów - Zielony Zakątek koło Warszawy”. Radny zapytał co to 
za program Celestynów - Zielony Zakątek koło Warszawy”. Ile kosztowały drewniane tablice ogłoszeniowe.
Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:
1. Czy  to  prawda,  że  pracownik  gminy  obiecał  w  imieniu  Wójta  proboszczowi  miejscowości 
Zabieżki środki na remont odcinka drogi do cmentarza oraz jeśli Rada gminy wyrazi zgodę remont zostanie 
wykonany jeszcze w tym roku.
2. Dlaczego  w  publicznych  wypowiedziach  Wójt  obraża  Radnych  wypowiadając  się  o  nich 
pogardliwie i kłamliwie. 
Wiceprzewodnicząca  Anna  Rosłaniec  odczytała  wpis  Wójta  na  jednym  z  forów  internetowych:,,  Gdy 
kombatanci z naszej Gminy napisali do mnie list o potrzebie odnowienia pomnika naprzeciwko Kościoła w 
Celestynowie,  to  nawet  w  najczarniejszych  scenariuszach  nie  przewidywałem,  że  Radny  Kwiatkowski 
wystąpi  przeciwko tej inicjatywie,  bo wiele złego można się spodziewać po Kwiatkowskim jak zabieranie 
pieniędzy z inwestycji w Celestynowie, czy zatykania rowów sąsiadom, ale teraz Witek przekroczył wszelkie 
granice przyzwoitości. Panie Radny jak Pan może spokojnie chodzić do przedszkola, gdy naprzeciwko stoi 
zaniedbany pomnik, postawiony przez mieszkańców gminy Celestynów, czyżby nosił Pan czerwoną słomę w 
butach.”
Interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1. Starostwo wystosowało ponad rok temu decyzję o poprawkach jakie trzeba nanieść do dokumentacji 



odnośnie budowy kanalizacji w Glinie. Co w tej sprawie jest robione.
2. Co z realizacją programu darmowego internetu.

Ad.pkt 3. 
Podjęcie Stanowiska  w sprawie prośby p. Haliny Piaseckiej- wdowy po  byłym naczelniku gminy.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział,  że  jest  autorem tego stanowiska.  Poinformował,  że 
podczas gdy Wójtem był Pan Tomasz Atłowski, Pan Leszek Piasecki wszedł w posiadanie działki, która była 
własnością  gminy.  Wykonał  na  niej  zabudowę.  Poprzedni  Wójt  gminy  skierował  sprawę  do  sądu,  aby 
zabezpieczyć interes gminy na wypadek, gdyby Pan Piasecki chciał sobie tą działkę przywłaszczyć. Proces 
po wielu  latach został  przez Gminę wygrany.  Państwo Piaseccy zostali  wyrokiem sądu zobowiązani  do 
zapłaty kwoty 70 000 zł. Działka została przywrócona do stanu poprzedniego i jest własnością Gminy. W 
ocenie  Przewodniczącego  skoro  interes  gminy  został  zabezpieczony  byłoby  krzywdzące  gdyby  Rada 
nalegała na Wójta, aby konsekwentnie domagał się zapłaty odszkodowania. Z informacji  uzyskanych od 
Pani Piaseckiej wynika, iż Wójt wyrażał wolę zawarcia porozumienia, ale obawiał się reakcji Rady. Natomiast 
z  informacji  uzyskanych  od Sekretarza  gminy wynika,  że  na  obecnym etapie  uchwała  Rady w sprawie 
umorzeń  nie  przewiduje  umorzeń  z  tytułu  zasądzonych  wyroków  sądowych.  W związku  z  tym  zostało 
przygotowane to stanowisko, które jest wyrażeniem woli Rady i nie rodzi skutków prawnych.

W  imieniu Wójta  zabrał  głos Pan  Mecenas  Szprengiel.  Przedstawił  on  informację  odnośnie  stanu  i 
przebiegu  sprawy  dotyczącej  działki  Nr  ew.  516/7.  (stanowi  ona  załącznik  do  niniejszego  protokołu). 
Zaznaczył, że w chwili obecnej ta sprawa jest w toku, gdyż wyrok jest nieprawomocny i przysługuje od niego 
apelacja. Do czasu rozstrzygnięcia przez Sąd nie można przesądzać czy roszczenie Państwa Piaseckich 
jest zasadne. Normy prawa dają możliwość Radzie działania generalnego w takich sprawach jak sprawa 
Pani  Piaseckiej  poprzez  podjęcie  uchwały  ustalającej  zasady  umarzania  należności  innych  niż  objęte 
finansami  publicznymi.  Gdyby  taka  uchwała  została  podjęta  Wójt  mógłby  takie  sprawy  w  przyszłości 
rozpatrywać. 

Pani Piasecka  poinformowała, że nie będzie apelacji.  W tym tygodniu otrzymała z Sądu pismo, że aby 
wznowić sprawę należy wpłacić ponad 4 000 zł. Poprosiła Radnych o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

Stanowiska  w sprawie prośby p. Haliny Piaseckiej- wdowy po  byłym naczelniku gminy zostało podjęte 
jednogłośnie.

Ad .pkt 4. ppkt 1.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie (projekt Nr 1).

Skarbnik Gminy Agnieszka Kurek  poinformowała, że  w tym projekcie zwiększa się dochody bieżące o 
kwotę  93.560,00 zł. Są to dochody z wpływów z opłaty targowej, zwiększony podatek dochodowy od osób 
prawnych, dochody wykazane w oświacie, jak również zwiększona dotacja celowa dla Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w kwocie 6 000 zł. Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę  99.750,00 zł. Zwiększone 
dochody majątkowe wynikają ze zwiększonych niż zaplanowane dochodów z tytułu wpływów za kanalizację 
w kwocie 51 000 zł, za użytkowanie wieczyste nieruchomości, jak również wpływy z tytułu dotacji otrzymanej 
zgodnie  z  wnioskiem na  remont  łazienek  w  Celestynowie  i  w  Starej  Wsi.  Jednocześnie  zmniejsza  się 
dochody bieżące o kwotę  39.975,00 zł. Zmniejszenia wynikają ze Sprawozdania  RB-27 S. Zmniejsza się 
zaplanowane  wpływy  z  różnych  dochodów  w  kwocie  500  zł,  zmniejsza  się  dochody  z  tytułu  najmu  i 
dzierżawy o kwotę 24 000 zł, zmniejsza się wpływy z opłat lokalnych w kwocie 15 450 zł. W związku z tym, 
że od 1 kwietnia 209 roku nie są pobierane opłaty za wpis i zmianę wpisu do EDG, nie zostaną osiągnięte 
zaplanowane dochody z tego tytułu.  Zmniejsza się dochody o kwotę 25 zł z tytułu dotacji celowej. Ponadto 
zmniejsza  się  dochody  majątkowe  o  113.  200  zł.  Zmniejszenie  dotyczy  wpływów  ze  sprzedaży 
nieruchomości, które do tej pory nie miało miejsca i prawdopodobnie do końca roku nie będzie sprzedaży 
nieruchomości.  Dokonuje się również zmian w wydatkach w budżecie gminy Celestynów. Zmniejsza się 
wydatki  majątkowe na  zadanie  inwestycyjne  „Wykonanie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego”  o kwotę 50.000,00 zł i jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 710, rozdziale 71004, § 
4300  o  kwotę  50.000,00  zł  w  celu  zapewnienia  środków  na  wykonywanie  analiz  urbanistycznych 
koniecznych w związku z brakiem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  Zmniejsza się 
wydatki na zadanie inwestycyjne „Opracowanie projektu i wykonanie termomodernizacji  Zespołu Szkół w 
Celestynowie  oraz  boisk”  w  dziale  801,  rozdziale  80110,  §  6059  o  kwotę  566.687,00  zł.  W związku  z 
ubieganiem  się  o  fundusze  zewnętrzne  i  złożenie  wniosków  do  Mazowieckiej  Jednostki  Wdrażania 
Programów  Unijnych  realizację  inwestycji  podzielono  na  etapy.  W  wyniku  przetargu  nieograniczonego 
wyłoniono wykonawcę I etapu realizacji inwestycji. Podpisano umowę na kwotę 367.654,00 zł brutto. Etap 
ten zostanie zrealizowany do końca 2009 roku. Środki zdjęte z tego zadania przeznacza się na pokrycie 
zwiększonych innych wydatków majątkowych oraz bieżących. Zmniejsza się wydatki bieżące w dziale 801, 



rozdziale 80101,  § 4040 o kwotę 3.000,00 zł, § 4440 o kwotę 1.700,00 zł, oraz w rozdziale 80103, § 4010 o 
kwotę 11.000,00 zł, § 4110 o kwotę 3.900,00 zł. Uzyskaną kwotę 19.600,00 zł przeznacza się na pokrycie 
wydatków bieżących w związku ze zwiększonymi wydatkami na wynagrodzenia nauczycieli. Zwiększa się 
wydatki  majątkowe  w  łącznej  kwocie  292.207,00  zł,  w  tym:  zwiększa  się  wydatki  majątkowe  o  kwotę 
4.207,00 zł w celu zawarcia umowy na dostarczenie energii do zasilania pompowni, która jest niezbędna aby 
można było wykonać końcówki  kanalizacji  w Celestynowie (zadanie X),w dziale 600, rozdziale 60016, § 
6050 o kwotę 105.000,00 zł  w celu wykonania  zatoki  autobusowej  w miejscowości  Glina oraz peronów 
autobusowych  w  miejscowości  Zabieżki  i  Celestynów,  w  ramach  zadania  inwestycyjnego:  „Budowa 
przystanków na terenie gm. Celestynów  ”, - w dziale 600, rozdziale 60016,  § 6050 wprowadza się nowe 
zadanie inwestycyjne „Przebudowa ulic: Prusa, Wspólna, Kwiatowa, Leśna, Sosnowa, Sadowa, Ogrodowa, 
Słoneczna w miejscowości Glina Gmina Celestynów” na kwotę 150.000,00 zł finansowane w 2009 roku ze 
środków  zewnętrznych  (kredyt).  Zadanie  wprowadza  się  do  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego, 
realizowanego przez Gminę Celestynów (załącznik nr 2 do uchwały), - w dziale 926, rozdziale 92601, § 6050 
o kwotę 33.000,00 zł z przeznaczeniem na sprawowanie nadzoru inwestorskiego nad budową kompleksu 
boisk w ramach zadania inwestycyjnego  „Budowa kompleksu w ramach Programu „Moje Boisko – Orlik 
2012”. Zwiększa się wydatki bieżące w łącznej kwocie 382.840 zł, w tym:  o kwotę 20.000,00 zł na zakup 
usług pozostałych związanych z odzyskaniem materiałów do remontów dróg o kwotę 5.500,00 zł na diety dla 
sołtysów  za  pełnienie  funkcji  oaz  uczestniczenie  w  sesjach  Rady  Gminy,  o  kwotę  4.000,00  zł  z 
przeznaczeniem na umowy zlecenia dla osób zajmujących się wydawaniem miesięcznika samorządowego 
„Celestynka”, o  kwotę 7 100 zł na wydatki związane z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi, zwiększa się o 
kwotę 151 800 zł  w Dziale Oświata i Wychowanie na wydatki związane z wynagrodzeniami dla nauczycieli, 
gdzie wiadomo, że na paragrafach zabraknie środków na wynagrodzenia dla nauczycieli,  o kwotę 6 000 zł 
dla  gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  o  kwotę   46  840,00  zł   w  dziale  Edukacyjna  Opieka 
Wychowawcza,  wynagrodzenia  dla  osób  pracujących  w  świetlicach  szkolnych,  zwiększa  się  dotację 
przedmiotową dla Zakładu Gospodarki Komunalnej o kwotę 70 000 zł, o kwotę 6 000 zł na utrzymanie zieleni 
w miastach i gminach i uporządkowanie placu przed Kościołem w Celestynowie, zwiększa się dotację dla 
GOK  o  kwotę  15  600  zł,  na  utrzymanie  Klubów  Malucha.  Dokonuje  się  zmian  pomiędzy  działami, 
rozdziałami i paragrafami w ramach wydatków w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok.  Zmniejsza 
się wydatki w dziale 600, rozdziale 60016, § 4210 o kwotę 600,00 zł i w dziale 900, rozdziale 90095, § 
4300 o kwotę 430,00 zł i jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 900, rozdziale 90095, § 4210 o 
kwotę  1.030,00  zł  z  przeznaczeniem  na  wydatki  bieżące  (zmiana  przeznaczenia  wydatkowania 
środków sołectwa  Tabor).  Zmniejsza  się  wydatki  w  dziale  600,  rozdziale  60016,  §  4300  o  kwotę 
5.000,00  zł  i  jednocześnie  zwiększa  się  wydatki  w  dziale  801,  rozdziale  80195,  §  4240  o  kwotę 
4.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup pomocy dydaktycznych oraz w dziale 921, rozdziale 92195, § 
4210  na zakup materiałów i  wyposażenia  (zmiana  przeznaczenia  wydatkowania  środków sołectwa 
Celestynów).Zmniejsza  się  wydatki  w  dziale  801,  rozdziale  80110,  §  4110  o  kwotę  2.800,00  zł  i 
jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 801, rozdziale 80110  § 3020  w kwocie  1 000,00 zł z 
przeznaczeniem na wypłatę dodatków wiejskich i mieszkaniowych dla nauczycieli z Zespołu Szkół w 
Celestynowie, § 4270 w  kwocie  1 000,00 zł z przeznaczeniem zakup usług remontowych dla Zespołu 
Szkół w Celestynowie, § 4750 w  kwocie  800,00 zł z przeznaczeniem na zakup tonerów do drukarek 
dla  Zespołu  Szkół  w  Celestynowie.  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  Radni  otrzymali  również 
autopoprawkę  do  projektu   związaną   z  Zarządzeniem  Wójta  wydanym  pomiędzy  opracowaniem 
projektu a Sesją, dotyczącym zwiększenia dochodów z tytułu dotacji i zmniejszenia wydatków zgodnie 
z dotacjami.

Wójt Stefan  Traczyk powiedział,  że  na  Komisjach  byli  pracownicy  Urzędu,  którzy  szczegółowo 
omawiali  projekty.  Wójt  uzyskał  od  pracowników  informację,  że  Komisja  Finansów  i  Inwestycji 
przygotowała poprawki  do projektu dokonania zmian w budżecie (Nr 1).  Poprosił  Radnych,  aby nie 
przyjmowali tych poprawek, gdyż będą one go zmuszały do łamania przepisów prawa. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji   Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  dochody  z  tytułu 
podatków  były  zaniżone  przez  Wójta  w  projekcie  budżetu  na  2009  r,  wobec  czego  zgodnie  z 
przewidywaniami radnych, kolejny raz wpłynęły dodatkowe dochody, tym razem w kwocie około 150 000 zł. 
W związku z tym Komisja postanowiła te dochody przeznaczyć na rzeczy najbardziej pilne i wymagalne. 
Komisja stanęła na stanowisku,  że nie będzie zdejmować pieniędzy z termomodernizacji  Zespołu Szkół, 
ponieważ jest to prioretytowa inwestycja.  Zdaniem Komisji  Wójt nie realizuje zaplanowanych w budżecie 
inwestycji, a proponuje nowe. Komisja postanowiła przeznaczyć dodatkowe dochody na przyłączenie energii 
do przepompowni dla zadania inwestycyjnego przyłączy kanalizacyjnych w Celestynowie, kwotę 3 000 zł 
przeznaczyć na diety dla sołtysów, wykreślić 4 000 zł na miesięcznik ,,Celestynka”, pozostawić kwotę 7 000 
zł na zadania związane z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi.  W zakresie na jaki pozwalały dochody Komisja 
postanowiła przeznaczyć środki na Szkoły i Przedszkola, Pomoc Społeczną i świetlice szkolne. Dotację dla 
Gospodarki Komunalnej Komisja zmniejszyła do 40 000 zł, w razie braku środków na remonty dróg, można z 



paragrafów gminnych kilka tysięcy  zł przesunąć, o ile Wójt złoży taką propozycję. Wójt proponował aby 
dotację  z tytułu zwrotu za remont łazienek w Szkołach w Starej Wsi i Celestynowie w kwocie 44 500 zł. 
przeznaczyć  na  inne  wydatki.  Ze  względu  na to,  iż  te  remonty  nie  są  skończone Komisja  postanowiła 
przeznaczyć tą dotację z powrotem do Szkół na zakończenie remontów łazienek.

Wiceprzewodnicząca  Anna  Rosłaniec powiedziała,  że  Komisja  Finansów  i  Inwestycji  oraz  Komisja 
Oświaty wnioskowały do Wójta o zabezpieczenie środków na dokończenie remontów łazienek w Szkole 
Podstawowej w Celestynowie i Starej Wsi. Niestety, poza deklaracjami Wójta w sprawie nic się nie dzieje.

Radny Robert Wicik powiedział, że generalnie z wnioskami Komisji Finansów I Inwestycji się zgadza, ale 
uważa, że propozycja Wójta przebudowy ulic w Glinie jest słuszna, gdyż są one w fatalnym stanie. Radny 
zapytał Wójta co zamierza zrobić za zaplanowane na ten cel pieniądze. 

Wójt  Stefan Traczyk  powiedział,  że już trzeci  raz proponuje Radnym tą inwestycję.  Gdyby uchwała w 
sprawie wprowadzenia tych zmian do budżetu była podjęta we wrześniu już dawno proces inwestycyjny by 
się rozpoczął.  Na osiedlu w Glinie jest tragiczna sytuacja. Jeśli  Radni nie przegłosują poprawek Komisji 
Finansów to pieniądze na ten cel  pozostaną i  można będzie ogłosić przetarg.  Wójt jeszcze raz poprosił 
Radnych, aby nie przegłosowywali poprawek Komisji Finansów. Zwrócił się także o pozostawienie środków 
w kwocie 6 000 zł na remont pomnika w Celestynowie, gdyż w tej sprawie Kombatanci wystosowali do niego 
pismo. Dodał, że sprawa ta jest realizowana w porozumieniu z parafią w Celestynowie i z Nadleśnictwem.

Przewodniczący Bogdan Wójcik zapytał mecenasa czy autopoprawka do tego projektu uchwały jest 
integralną częścią uchwały.

Mecenas  Arkadiusz  Czyżewski  powiedział,  że  autopoprawka  jest  zmianą  do  projektu  uchwały 
proponowaną  przez  Wójta.  Autopoprawka  zostaje  automatycznie  wchłonięta  przez  tekst  pierwotny 
uchwały.

Przewodniczący Komisji Piotr Rosłoniec przedstawił wniosek Komisji Finansów i Inwestycji. 
Komisja  wnioskowała  o  dokonanie  następujących  poprawek do  projektu  uchwały  w sprawie  dokonania 
zmian w budżecie (projekt Nr 1):
- w paragrafie 1 ulega wykreśleniu zapis:,, zmniejsza się dochody majątkowe o kwotę 113. 200 zł,:”
- w paragrafie 2 ulega wykreśleniu zapis:,, zmniejsza się wydatki majątkowe w łącznej kwocie 615.287 zł.”
- w paragrafie 2 w zapisie:,, zwiększa się wydatki majątkowe w łącznej kwocie 292.207 zł” ulega wykreśleniu 
Dział 600, Dział 926.                   
- w paragrafie 2 w zapisie:,, zwiększa się wydatki bieżące w łącznej kwocie 282.840 zł” ulega wykreśleniu 
Dział 600 i Dział 700.  W Dziale 750  Administracja publiczna dokonuje się zmiany  z 9.500 zł na 3.000 zł,  W 
dziale 750, rozdziale 75095, pozostała działalność zostaje kwota 3 000 zł, paragraf 3030 różne wydatki na 
rzecz  osób  fizycznych  kwota  3  000  zł,  paragraf  4170  ulega  wykreśleniu.  W dziale  754  kwota  7100  zł 
pozostaje. W dziale 801 Oświata i wychowanie zostaje wpisana kwota 53 760 zł., w tym w rozdziale 80101 
zostaje wpisana kwota 28 530 zł oraz w paragrafie 4010 wynagrodzenia osobowe pracowników kwota 28 
530 zł. Rozdział 80103 ulega wykreśleniu. W Rozdziale 80104 Przedszkola pozostaje kwota 25 230 zł a w 
paragrafie  4010  wynagrodzenia  osobowe  pracowników  kwota  25  230  zł.  Paragraf  4110  i  4120  ulega 
wykreśleniu. W dziale 852 pomoc społeczna kwota 6 000 zł pozostaje.  W dziale 854 Edukacyjna opieka 
wychowawcza pozostaje kwoat 14 368 zł, w rozdziale 85401 świetlice szkolne 14 368 zł, a paragrafie 4010 
wynagrodzenia osobowe pracowników kwota 14 368 zł, pozostałe paragrafy ulegają wykreśleniu. W Dziale 
900  Gospodarka  Komunalna  zostaje  wpisana  dotacja  w  kwocie  40  000  zł.  Rozdział  90004  ulega 
wykreśleniu. Dział 921 ulega wykreśleniu. 
-  równocześnie  kwotę  dotacji  w  kwocie  44.  500  zł  (remont  łazienek)  przydzielić  zgodnie  z  udziałami 
poszczególnych  szkół  dla  Szkoły  Podstawowej  w  Celestynowie  i  Starej  Wsi  na  dokończenie  remontu 
łazienek. Prośba o dopisanie działu, rozdziału i paragrafu.
-  w paragrafie 3 zapisy:,, zmniejsza się wydatki bieżące w łącznej kwocie 10 230 zł” oraz ,, zwiększa się 
wydatki bieżące w łącznej kwocie 10 230 zł.” pozostają bez zmian.
− zobowiązuje się Wójta do dostosowania paragrafów uchwały zgodnie z wnioskami oraz dostosowanie 
uzasadnienia i załączników. Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 
Nr 1 wraz z poprawkami pozytywnie.

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek  zwróciła  uwagę, że w Rozdziale 80104 w przedszkolach była podana 
kwota 25 300 zł,  a  w paragrafie  4010 25 230 zł.  W obydwu pozycjach  powinna być kwota 25 230 zł. 
Dodatkowo  pozostałą  kwotę  dochodów  edukacyjno  –  wychowawczą  14  368  zł  należy  zwiększyć  o  25 
złotych. 



Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec zgodził się z uwagami Pani Skarbnik. Poprosił o nie 
przygotowywanie  tak obszernych  projektów uchwał,  gdyż praca nad nimi jest  bardzo utrudniona.  Takie 
uwagi były już kierowane na posiedzeniu Komisji Finansów.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  poprawki  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  zmuszają  go  jako  organ 
wykonawczy do łamania przepisów prawa. 

Poprawki Komisji Finansów i Inwestycji zostały przyjęte 7 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Radny Robert Wicik  w imieniu  Klubu Radnych  Tu jest  mój  dom przedstawił  poprawkę do projektu  Nr 
dokonania zmian w budżecie na rok 2009:,, W § 1 ust. 1 Dokonuje się zmian w dochodach w budżecie 
Gminy Celestynów na rok 2009. Zwiększa się dochody bieżące ( ....)  dodaje się pozycję w brzmieniu:
Dział  756 Dochody od osób prawnych,  fizycznych  i  od innych  jednostek nie  posiadających  osobowości 
prawnej kwota 80 000 zł, rozdział 75616 Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i 
darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych – 80 
000 zł, paragraf 0360 podatek od spadków i darowizn – 80 000 zł.
W § 2 ust. 1. Dokonuje się zmian w wydatkach w budżecie Gminy Celestynów na rok 2009. Zwiększa się 
wydatki majątkowe (...) w tym: dodaje się pozycję w brzmieniu: Dział 600 Transport i łączność – 80 000 zł, 
rozdział  60016  Drogi  publiczne  gminne  –  80  000  zł,  paragraf  6050  Wydatki  inwestycyjne  jednostek 
budżetowych - 80 000 zł.   z przeznaczeniem na nowe zadanie inwestycyjne ,,  Przebudowa ulic:  Prusa, 
Wspólna,  Kwiatowa,  Leśna,  Sosnowa,  Sadowa,  Ogrodowa,  Słoneczna  w  miejscowości  Glina,  Gmina 
Celestynów”, zmianie ulegają kwoty zmian w dochodach i wydatkach. W uzasadnieniu do uchwały dodaje 
się następującą treść: Na podstawie przeprowadzonej analizy sprawozdania Rb-27 S za III kwartał 2009 
roku dokonuje się:
(....) - zwiększenia dochodów w dziale 756, rozdziale, 75616, paragrafie 0360 o kwotę 80 000 zł - z tytułu 
wpływów  z  podatku  rolnego,  leśnego,  podatku  od  spadków  i  darowizn,  podatku  od  czynności 
cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych;
- zwiększa się wydatki majątkowe:
(....)  w  dziale  600,  rozdziale  60016,  paragrafie  6050  wprowadza  się  nowe  zadanie  inwestycyjne,, 
Przebudowa  ulic:  Prusa,  Wspólna,  Kwiatowa,  Leśna  Sosnowa,  Sadowa,  Ogrodowa,  Słoneczna  w 
miejscowości  Glina  Gmina  Celestynów”  na  kwotę  80  000  zł.  Zadanie  wprowadza  się  do  Planu  zadań 
inwestycyjnych i wydatków majątkowych ( załącznik Nr 2 do uchwały) w takiej postaci jak proponował Wójt 
oraz do Limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne, realizowanych przez Gminę Celestynów 
(załącznik Nr 3 do uchwały).  Zmianie ulegają także załączniki do uchwały.

Radny Piotr  Rosłoniec złożył wniosek formalny o pięć minut przerwy na zwołanie Komisji Finansów.

Przewodniczący Bogdan Wójcik ogłosił pięć minut przerwy.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała 
poprawkę Klubu Radnych Tu jest mój dom.

Rada w głosowaniu również poprawkę klubu odrzuciła.

Wiceprzewodnicząca  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  uchwałą  w  sprawie 
dokonania zmian w budżecie (projekt Nr 1), z przegłosowanymi wcześniej poprawkami Komisji Finansów.

Uchwała została podjęta 8 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Ad .pkt 4. ppkt 2.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie (projekt Nr 3).

Skarbnik  Agnieszka  Kurek  poinformowała,  że  zmniejsza  się  dochody  w  dziale  010,  rozdziale  01010, 
paragrafie 6298 w łącznej kwocie 600.000,00 zł, w tym - środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin 
na  zadanie  inwestycyjne  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie:  ul  Prusa,  Radzińska,  Wesoła, 
Zacisze, Sucharskiego, Widok, Szkolna, Otwocka, Osiecka – zadanie X” - 200.000,00 zł,
środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin na zadanie inwestycyjne „Budowa kanalizacji sanitarnej 
w Pogorzeli  w  gminie  Celestynów ul:  Główna,  Świerkowa,  Diamentowa,  Otwocka,  Brzozowa,  Kolejowa, 
Leśna, Piękna, Ogrodowa – zadanie XI” – 400.000,00 zł., Jednocześnie zmniejsza się wydatki w dziale 010, 
rozdziale 01010, paragrafie 6058 o łączną kwotę 600.000,00 zł, w tym:
 środki  na  zadanie  inwestycyjne  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie:  ul  Prusa,  Radzińska, 
Wesoła, Zacisze, Sucharskiego, Widok, Szkolna, Otwocka, Osiecka – zadanie X”  o kwotę 200.000,00 zł,- 



środki na zadanie inwestycyjne „Budowa kanalizacji sanitarnej w Pogorzeli w gminie Celestynów ul: Główna, 
Świerkowa, Diamentowa, Otwocka, Brzozowa, Kolejowa, Leśna, Piękna, Ogrodowa  – zadanie XI” o kwotę 
400.000,00 zł.
 Złożony w 2009 roku wniosek pn.: „Rozbudowa systemu kanalizacji zbiorczej w miejscowości Celestynów” 
na konkurs nr 4/POIiŚ/1.1/02/2009 w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i  Środowisko został 
odrzucony.  Zmniejsza  się  dochody  w  dziale  600,  rozdziale  60016,  paragrafie  6300  w  łącznej  kwocie 
10.000,00  zł,  w  tym  wpływy  z  tytułu  pomocy  finansowej  udzielanej  między  jednostkami  samorządu 
terytorialnego na zadani inwestycyjne „Budowa drogi do Siwianki” w kwocie 10.000,00 zł
Jednocześnie  zmniejsza  się  wydatki  w  dziale  600,  rozdziale  60016,  paragrafie  6050  w  łącznej  kwocie 
10.000,00 zł, w tym: - środki na zadanie inwestycyjne „Budowa drogi do Siwianki” w kwocie 10.000,00 zł. 
Wniosek na w/w zadanie inwestycyjne nie był złożony. W tej chwili brak jest programów, na które można 
złożyć wniosek na w/w zadanie. Zmniejsza się dochody w dziale 900, rozdziale 90004, w kwocie 30.000,00 
zł,  w  paragrafie  6300  wpływy  z  tytułu  pomocy  finansowej  udzielanej  między  jednostkami  samorządu 
terytorialnego na zadani inwestycyjne „Realizacja zagospodarowania Centrum Celestynowa”. Jednocześnie 
zmniejsza się wydatki w dziale 900, rozdziale 90004, w kwocie 30.000,00 zł, w paragrafie 6050 środki na 
zadanie inwestycyjne „Realizacja zagospodarowania Centrum Celestynowa”.
Wniosek w ramach w/w zadania został  złożony i  rozpatrzony pozytywnie  (środki  otrzymane na budowę 
boiska w Celestynowie).  W związku z tym utworzono nowe zadanie inwestycyjne i  tam zaklasyfikowano 
pozyskane środki (dział 926, rozdział 92601, paragraf 6300 kwota 666.000,00 zł).
Jednocześnie w sytuacji, gdy wykreśleniu zostają paragrafy dotyczące wydatków inwestycyjnych jednostek 
budżetowych realizowanych ze środków zewnętrznych (unijnych), klasyfikowane z czwartą cyfra paragrafu 
„8”,  dokonuje  się:-  zmiany  klasyfikacji  wydatków  w  dziale  010,  rozdziale  01010  z  paragrafu  6059  do 
paragrafu  6050  w  zadaniu  inwestycyjnym  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie:  ul  Prusa, 
Radzińska,  Wesoła,  Zacisze,  Sucharskiego,  Widok,  Szkolna,  Otwocka,  Osiecka – zadanie  X”  w kwocie 
168.207,00 zł, - zmiany klasyfikacji wydatków w dziale 010, rozdziale 01010 z paragrafu 6059 do paragrafu 
6050 w zadaniu inwestycyjnym „Budowa kanalizacji sanitarnej w Pogorzeli w gminie Celestynów ul: Główna, 
Świerkowa, Diamentowa, Otwocka, Brzozowa, Kolejowa, Leśna, Piękna, Ogrodowa  – zadanie XI” w kwocie 
1.200.000,00 zł.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec poinformował,  że  Komisja  Finansów  i  Inwestycji 
negatywnie zaopiniowała ten projekt.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że na poprzedniej Sesji Radni nie zgodzili się na wprowadzenie inwestycji 
drogi do Siwianki, aby można było starać się o dofinansowanie. Konsekwencją tego jest to, że zostaje ta 
inwestycja  wykreślona z  budżetu.  Podczas  składania  wniosków o dofinansowanie  do inwestycji  budowy 
kanalizacji okazało się, że pozwolenia na budowę kanalizacji w Celestynowie i w Pogorzeli wydane w 2005 i 
2006 roku zawierały wady prawne i są nielegalne.
 
Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  Wójt  i  urzędnicy  powinni  byli  sprawdzić  wcześniej  czy 
pozwolenia na budowę nadają się do tego by wystąpić z wnioskiem o pozyskanie środków unijnych. Jego 
zdaniem Wójt zmarnował szanse pozyskania  środków unijnych.

Zastępca  Wójta  Wojciech  Nastula  powiedział,  że  szansa  pozyskania  środków  unijnych  została 
zmarnowana w 2005, 2006  wtedy kiedy były wydawane te błędne decyzje. Wniosek można było złożyć 
razem z Otwockiem. Wszystko to działo się za poprzednich władz.

Wiceprzewodnicząca  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem  uchwały  w 
sprawie dokonania zmian w budżecie na 2009 rok (projekt Nr 2).
Uchwała nie została podjęta. (7 głosów przeciw, 3 wstrzymujących).

Ad .pkt 4. ppkt 3
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku. 
(projekt Nr 1).

Skarbnik Agnieszka Kurek poinformowała, że w projekcie zaciąga się kredyt w wysokości 1.629.337,94 
zł  (słownie:  jeden  milion  sześćset  dwadzieścia  dziewięć  tysięcy  trzysta  trzydzieści  siedem złotych 
dziewięćdziesiąt  cztery  grosze),  z  przeznaczeniem  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  kredytów  i 
pożyczek przypadających do spłaty w 2009 roku. Kredyt ten jest zapisany w uchwale budżetowej na 
2009 rok. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu jest częścią procedury kredytowej. Znaczny 
spadek dochodów z tytułu udziału w dochodach budżetu Państwa (w tej chwili jest to kwota ponad 800 
tys.  zł  )  jak  również  brak  dochodów  z  tytułu  sprzedaży  nieruchomości  powodują,  że  gmina  ma 
przejściowe problemy finansowe.  Może to skutkować opóźnieniami  w spłacie zobowiązań,  płaceniu 



dodatkowych odsetek, później brakiem możliwości ubiegania się o częściowe umorzenie. 

Przewodniczący Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec poinformował,  że od trzech miesięcy Wójt składa 
projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na kwotę  1.629.337,94 zł. Natomiast ze sprawozdań za 3 
kwartały wynika, że zostało spłacone 1 200 000 zł. Komisja nie chce doprowadzić do sytuacji, gdzie 
zwiększony kredyt spowoduje zwiększenie zadłużenia gminy i zwiększenie płatności odsetek. Ponadto 
na posiedzeniu Komisji Finansów szczegółowo przeanalizowano potrzeby finansowe gminy mając do 
dyspozycji wykonanie budżetu za 3 kwartały, stan realizacji inwestycji gminnych z wyszczególnieniem 
zawartych umów i zobowiązań do końca roku oraz wyjaśnienia Skarbnika gminy i innych pracowników 
urzędu.  Komisja  postanowiła  zmienić  kwotę  kredytu  400  tysięcy  złotych  odpowiadający  aktualnym 
potrzebom do końca tego roku oraz zaproponowała, aby spłacać go w latach 2010 - 2011. 

Wójt  Stefan Traczyk   zwrócił  się  do Radnych,  aby  nie  przyjmowali  poprawek  Komisji  Finansów i 
przyjęli  kredyt  w  proponowanej  przez  niego  wysokości.  Stwierdził,  że  przyjęcie  poprawek  Komisji 
spowoduje, że organ wykonawczy będzie zmuszony do łamania przepisów prawa.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, że w budżecie są także zaplanowane wydatki, 
które trzeba realizować. Przypomniał, że podczas prac nad tegorocznym budżetem Radni proponowali, 
aby ograniczać inwestycje do kilku ważnych, aby mogły być zrealizowane. Wójt chciał realizować wiele 
inwestycji  i w tej chwili stopień ich realizacji jest na poziomie kilkunastu procent. Z pisma Regionalnej 
Izby Obrachunkowej wynika jedynie, że przekazała sprawę do Wojewody i zarówno Rada jak i Wójt 
będą mogli się do problemu ustosunkować, jeśli zajdzie taka potrzeba. Powiedział także, że kilka dni 
temu przyszło pismo z RIO do Rady Gminy z prośbą o udzielenie odpowiedzi czy Rada Gminy złożyła 
zawiadomienie do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, że Wójt niewłaściwie realizuje budżet. 
Rada już to zrobiła.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec złożył w imieniu Komisji poprawki o następującej 
treści: paragraf 1 otrzymuje brzmienie:,, Zaciąga się kredyt w wysokości 400. 000 zł (słownie: czterysta 
tysięcy  złotych),  z  przeznaczeniem  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  kredytów  i  pożyczek 
przypadających do spłaty w 2009 roku.” oraz paragraf 3 otrzymuje brzmienie:,, Spłata rat kapitałowych 
nastąpi w latach 2010-2011, a odsetki w latach 2010-2011 i zostanie pokryta z dochodów własnych 
gminy – podatku od nieruchomości.”

Poprawka została przyjęta 8 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 1).
 
Uchwała została podjęta 8 głosami za, przy 2 wstrzymujących. 

Ad .pkt 4. ppkt 4
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku. 
(projekt Nr 2).   

Skarbnik Agnieszka Kurek poinformowała, że w projekcie  zaciąga się kredyt w wysokości 378.826,88 zł 
(trzysta siedemdziesiąt osiem tysięcy osiemset dwadzieścia sześć złotych osiemdziesiąt osiem groszy) 
z  przeznaczeniem  na  finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  (na  sfinansowanie  bieżących 
wydatków  nie   znajdujących  pokrycia  w  planowanych  dochodach  Gminy).  Spłata  rat  kapitałowych 
nastąpi w latach 2010-2012, a odsetki w latach 2009-2012 i zostanie pokryta z dochodów własnych 
gminy – podatku od nieruchomości.  W ciągu 2009 roku dokonywano zmian budżetowych zwiększając 
deficyt budżetowy na zadania bądź wydatki bieżące konieczne do realizacji w 2009 rok zwiększono wydatki 
bieżące  o  kwotę  120.000  zł  zwiększając  deficyt  budżetowy  z  przeznaczeniem  na  remont  mieszkań 
komunalnych (100.000 zł) i na zabezpieczenie opłat za wynajem mieszkań dla wykwaterowanych osób z 
budynku komunalnego przy ul. Św. Kazimierza 7 (20.000zł). Wydatki te są cały czas ponoszone. Podpisano 
porozumienie na remont mieszkań komunalnych. Realizacja zadania przewidywana jest do końca listopada 
2009  roku.  Zwiększono  dotację  celową  o  kwotę  50.000,00  zł  dla  zakładu  budżetowego  Gospodarki 
Komunalnej  na  realizację  zadania  „Budowa  sieci  wodociągowej:  Dąbrówka,  ul.  Spokojna;  Glina,  ul. 
Ogrodowa, ul. Sadowa, ul. Słoneczna; Stara Wieś” ze środków własnych zwiększając tym samym deficyt 
budżetowy. Dotacja została już przekazana do zakładu budżetowego, zwiększono deficyt budżetowy o kwotę 
205.197,60 zł. Kwota ta wynikała ze zmniejszenia kwoty wolnych środków z 2008 roku pozostających do 
dyspozycji  w  2009  roku,  zwiększono  wydatki  majątkowe  w  kwocie  50.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na 
zapewnienie środków na realizację zadania inwestycyjnego „Budowa boiska przy Szkole Podstawowej w 



Starej Wsi” zapisując tę kwotę jako środki własne i zwiększając deficyt budżetowy. Dodała, że w tej chwili 
jest w całości wykorzystany kredyt krótkoterminowy na rachunku bieżącym w kwocie 300 tyś. zł. Te 300 tys. 
zł musi być spłacone do 31 grudnia br. W związku z tym jest to dodatkowe obciążenie dla budżetu gminy, 
gdyż kwota 300 tys. zł w grudniu nie będzie do dyspozycji.

Przewodniczący  Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  podobnie  jak  przy  poprzednim 
projekcie Komisja dokonała analizy planowanych wydatków do końca roku oraz aktualnych dochodów na 
podstawie trzech kwartałów i uznała, że kwota 100 tys. zł powinna wystarczyć na zaspokojenie tych potrzeb. 
Komisja proponuje zmniejszyć długość spłat rat kredytu z  3 lat tj.2010 – 2012 do  1 roku czyli spłata w roku 
2010.
  
Skarbnik Agnieszka Kurek poinformowała, że w uchwale budżetowej te kredyty są wpisane jako kredyty 
długoterminowe. Decydując się na spłatę w ciągu roku zaciąga się kredyt krótkoterminowy. Pani Skarbnik 
nie mogła się skontaktować z Regionalną Izbą Obrachunkową jak ona ustosunkuje się do tych kredytów, 
ponieważ zgodnie z uchwałą budżetową te kredyty powinny być kredytami długoterminowymi. Dodatkowo 
Pani  Skarbnik  rozmawiała  z  Panią  z  Banku,  która  wyjaśniła,  że  kredyt  krótkoterminowy  jest  wyżej 
oprocentowany niż kredyt długoterminowy. 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że jest ustawa o odpowiedzialności zbiorowej. Powiedział, że konsultuje   z 
prawnikami czy działaniem na szkodę przedsiębiorstwa, gminy jest  podejmowanie uchwał gdzie uchwala się 
większe odsetki. Poprosił Radnych, aby nie podejmowali poprawek Komisji, gdyż będą one zmuszały organ 
wykonawczy do łamania przepisów prawa.  Poprosił Radnych o przyjęcie uchwały w wersji pierwotnej. 

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec  złożył  w imieniu Komisji  poprawki o następującej 
treści:   paragraf  1  otrzymuje  brzmienie:,,  Zaciąga  się  kredyt  w  wysokości  100.000  zł  (stu  tysięcy 
złotych)  z  przeznaczeniem  na  finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  (na  sfinansowanie 
bieżących  wydatków  nie   znajdujących  pokrycia  w  planowanych  dochodach  Gminy).  paragraf  3 
otrzymuje brzmienie:,, Spłata rat kapitałowych nastąpi w latach 2010, a odsetki w latach 2010 i zostanie 
pokryta z dochodów własnych gminy – podatku od nieruchomości.” Jeśli RIO będzie kwestionowało 
długość spłaty kredytu, nic nie stoi na przeszkodzie, żeby rada gminy poprawiła ten zapis uchwały. 

Wniosek został przyjęty 8 głosami za, przy 2 wstrzymujących. 

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta 8 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Ad .pkt 4. ppkt 5.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w 
Regucie.                        

Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że w paragrafie 2 pkt. 2 uchwały Nr 183/05 z 27 września 2005 
roku w sprawie przystąpienia gminy do programu edukacyjnego: ,,Ośrodki Przedszkolne Szansą na 
dobry start ”. jest zapis, który zobowiązuje do realizacji programu ze środków własnych. Od 1 stycznia 
2008 roku do końca tego roku prowadzi to gmina. Gmina może kontynuować program pod nazwą inne 
formy wychowania przedszkolnego albo od 1 stycznia te ośrodki zamknąć. W związku z tym został 
przygotowany  projekt  uchwały,  do  którego  jest  załączona  Organizacja  Klubu  Malucha,  będąca 
nieodzowną częścią uchwały.  Dodała,  że aby ośrodki  mogły  funkcjonować muszą mieć certyfikaty 
bezpieczeństwa. Okazało się, że obiekty  nie mają pozytywnej opinii Straży Pożarnej i Sanepidu. Po 
kilku  miesiącach  pracy  udało  się  uzyskać  certyfikaty  bezpieczeństwa,  że  nie  ma  sprzeciwu 
dopuszczenie do użytku Punktu Przedszkolnego w Regucie.          

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty  Maciej  Nowicki  powiedział,  że  w  imieniu  Komisji  ma 
przedstawić  opinię  na temat  trzech projektów oświatowych.  Jednakże z uwagi  na to,  iż  Radny nie 
uczestniczył w posiedzeniu Komisji a wnioski z posiedzenia Komisji Oświaty otrzymał dopiero na Sesji, 
wnioskował o 2 minuty przerwy, aby mógł się zapoznać z wnioskami Komisji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił przerwę.

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty Maciej Nowicki powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt 



uchwały  pozytywnie  z  wyłączeniem  załącznika  do  niniejszego  projektu  określającego  organizację 
Punktu  Przedszkolnego  w  Regucie.  Paragraf  2  uległ  wykreśleniu.  Komisja wnioskowała  o 
przedstawienie  opinii  prawnej  czy  jest  konieczność  określenia  w   uchwale  w  formie  załącznika 
organizacji  Punktu  Przedszkolnego  oraz  co  powinno  się  zawierać  w  organizacji  Punktu 
Przedszkolnego.

Wiceprzewodnicząca  Anna  Rosłaniec zwróciła  uwagę,  że  po  raz  kolejny  zmuszona  jest  zadać 
pytanie  o  treść  uchwały  oraz  konstrukcję  załącznika,  gdyż  mimo jej  wniosku  przegłosowanego  na 
Komisji Oświaty i Kultury nie otrzymała wykładni prawnej.

Mecenas Arkadiusz Czyżewski powiedział, że Punkt Przedszkolny jest tworzony na podstawie art. 14 
ust. A ustawy o systemie oświaty jak również aktu wykonawczego, który jest wydany na podstawie 
dyspozycji również tego samego art. ustawy o systemie oświaty.  W świetle tego przepisu organem 
prowadzącym jest Rada Gminy. Punkt Przedszkolny tworzy Rada, a nie Wójt Gminy. Od 1 września 
2009 roku obowiązuje rozporządzenie, które określa strukturę i ramy działania Punktu. W paragrafie 5 
rozporządzenie jest wymienione enumeratywnie 10 punktów, które są odpowiednikami cyfr rzymskich w 
załączniku  do  uchwały.  Dalsze uszczegółowienie  jest  kwestią  decyzji  Rady Gminy.  Sam zapis,  że 
tworzy się Punkt, bez określenia organizacji tego punktu jest niewystarczający.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty  Maciej  Nowicki  powiedział,  że  Komisja  Oświaty   nie 
zajmowała się nowym załącznikiem do projektu tej uchwały w związku z tym wnioskuje o przerwę, aby 
Komisja Oświaty mogła zająć stanowisko.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  powiedział,  że w związku z tym,  iż  mecenas wskazał,  że 
zasady funkcjonowania punktu przedszkolnego powinny być integralną częścią uchwały oraz z uwagi 
na fakt, iż Komisja dyskutowała nad zasadami, do których miała szereg uwag wnosi o zdjęcie projektu z 
porządku obrad, aby Komisja oświaty mogła się nim ponownie zająć. 

Wniosek Przewodniczącego Rady nie uzyskał wymaganej większości głosów.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił przerwę.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty  Maciej  Nowicki  wnioskował  w  imieniu  Komisji  Oświaty  o 
ponowne skierowanie projektu uchwały pod obrady Komisji.

Wniosek został przyjęty.

Ad .pkt 4. ppkt 6.
Rozpatrzenie  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  usługi  przedszkolne 
świadczone przez Punkt  Przedszkolny przy Szkole Podstawowej w Regucie.

Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że projekt dotyczy miedzy innymi odpłatności za zajęcia dodatkowe, 
ponad podstawę programową.  Odczytała  fragment  pisma z Ministerstwa  Edukacji  Narodowej.  Wynika z 
niego, że z opłaty wyłączone jest nauczanie i  wychowanie w zakresie podstawy programowej, która jest 
realizowana w wymiarze minimum 5 godzin  dziennie.  Kompetencją Rady gminy jest  ustalenie opłaty za 
świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i tp. wykraczających poza 
podstawę programową. 

Przewodniczący Rady zapytał czy jest sens dalszego procedowania nad tą uchwałą skoro nie jest podjęta 
uchwała w sprawie utworzenia Punktu.

Mecenas Arkadiusz  Czyżewski powiedział,  że  skoro  nie  ma decyzji  o  utworzeniu  Punktu  to  podjęcie 
uchwały w sprawie opłat w tym Punkcie jest bezprzedmiotowe.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty  Maciej  Nowicki  wnioskował  o  skierowanie  projektu  pod 
obrady  Komisji  Oświaty  i  rozpatrzenie  go  wraz  z  projektem uchwały  w sprawie  utworzenia  Punktu 
Przedszkolnego. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad .pkt 4. ppkt 7.



Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Rządowego programu wspierania w latach 
2010-2014 organów prowadzących w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki w 
klasach  I- III  szkół podstawowych pod nazwą ,,Radosna szkoła”.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  podjęcie  tej  uchwały  jest  bezzasadne  i  niepotrzebne,  ponieważ 
wnioski  do  tego  programu  zostały  złożone.  Ponadto  w  tej  uchwale  występuje  zabezpieczenie  środków 
własnych, a decyzję o przeznaczeniu środków własnych Rada podejmie przy uchwalaniu budżetu. Jest to 
tylko uchwała intencyjna.

Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że rządowy projekt wspomaga gminy w latach 2009-2014 i dotyczy 
miejsca zabaw alb placu zabaw.

 Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty  Maciej  Nowicki poinformował,  że  Komisja  Oświaty 
pozytywnie zaopiniowała ideę przystąpienia do tego programu. Uznała jednak, że  z punktu widzenia 
formalnego nie ma potrzeby podejmowania tej uchwały.

  Przewodniczący Rady wnioskował o zdjęcie z porządku obrad tego punktu.

  Wniosek nie został przyjęty.   

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie  przystąpienia do Rządowego programu wspierania w latach 2010-2014 organów prowadzących w 
zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki w klasach  I- III  szkół podstawowych pod 
nazwą ,,Radosna szkoła”.

Uchwała została podjęta.

Ad .pkt 4. ppkt 8.
Rozpatrzenie  oraz  podjęcie  uchwały  w sprawie  porozumienia  pomiędzy  Gminą  Celestynów,  a  Miastem 
Otwock zawartego w dniu 30   maja 2001 roku w sprawie odprowadzania ścieków bytowo – gospodarczych z 
sieci kanalizacyjnej ściekowej Gminy Celestynów do systemu kanalizacji ściekowej miasta Otwock.

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska poinformowała, że ten projekt uchwały wchodzi 
pod obrady Sesji po raz drugi. Zgodnie z wnioskiem, Radni otrzymali opinię prawną na temat tego projektu. 
W projekcie  został  dopisany  paragraf  o  tym,  że  wykonanie  uchwały  powierza  się  Wójtowi.  Dodała,  że 
rozwiązanie  porozumienia  nie  skutkuje  zamknięciem  odbioru  ścieków,  ponieważ  wymagałoby  to  zgody 
Sanepidu. Po drugie gmina Celestynów jest w aglomeracji oczyszczalni ścieków w Otwocku i w przypadku 
odłączenia gminy Celestynów aglomeracja uległaby zmniejszeniu, co jest niekorzystne dla miasta Otwocka. 

Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt uchwały.  Radny zapytał,  czy Wójt  podjął wszelkie kroki,  aby porozumieć się z 
miastem Otwock  w tej sprawie. Radny zapytał również Sekretarza Gminy o przedstawienie swojego zdania 
w tym temacie.

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska poinformowała, że od 2006 roku prowadzone są 
rozmowy z OPWiK. Było  podjęte  stanowisko  Rady Gminy poprzedniej  kadencji  o  wystąpienie  do  Rady 
Miasta Otwocka, aby rozliczać gminę nie jak indywidualnych mieszkańców miasta Otwocka, ale hurtowo. Od 
2007  roku  jest  prowadzona  korespondencja  z  OPWiK w  celu  wynegocjowania  treści  umowy,  ustalenia 
stawek.  Wszelkie  wnioski  gminy  są  odrzucane.  Gospodarka  Komunalna  wystosowała  do  OPWiK  kilka 
projektów umów. Podobna sytuacja jest w Józefowie. 

Sekretarz Gminy – Przewodniczący Rada Miasta Otwocka Dariusz Kołodziejczyk  powiedział,  że  w 
Otwocku  są  trzy  stawki.  Prezes  OPWiK  poinformował,  że  OPWiK  stosuje  najniższą  stawkę  wobec 
Celestynowa  obowiązującą  za  odbiór  ścieków  bytowych  a  jeżeli  tego  porozumienia  nie  będzie,  to  o 
wszystkim decydować będzie umowa cywilnoprawna. Zdaniem Prezesa w takim wypadku cena za odbiór 
ścieków może być wyższa.

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska poinformowała, że z opinii rzeczoznawcy przy 
podobnej sprawie, która toczyła się w Rzeszowie wynika, że cena za zrzut ścieków z innej gminy do takich 
jak nasza jest dla mieszkańców w Polsce niższa o co najmniej 20% od taryfy. Sprawa jest otwarta. 

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał, czy Wójt jest za tym, aby to porozumienie wypowiedzieć.



Wójt Stefan Traczyk powiedział, że podpisał się pod tym projektem uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec poinformowała, że rozmawiała z Prezydentem Otwocka w tej 
sprawie. Z informacji uzyskanych od Prezydenta Szczepaniaka wynika, że bezpośrednio z nim nikt się nie 
kontaktował  w  tej  sprawie,  a  przecież  OPWiK jest  spółką  miasta  Otwocka.  Powiedziała  także,  że  jest 
zdumiona takim sposobem załatwiania tak poważnej sprawy. Jako przedstawiciel  samorządu lokalnego i 
mieszkańców, Wójt Gminy nie kontaktuje się w tej sprawie z odpowiednimi działaczami z Otwocka, tak jakby 
nie zależało  mu na rozwiązaniu problemu. Takie traktowanie władz Otwocka może zostać źle odebrane 
przez drugą stronę, a także odczytane jako działanie na niekorzyść mieszkańców gminy, bo groźba sankcji 
ze strony Otwocka istnieje.
Radna powiedziała, że  jest wola spotkania z Radnymi i  Prezesem OPWiK w tej sprawie. Radna złożyła 
wniosek o ponowne rozpatrzenie sprawy przez Komisję Ładu i Środowiska oraz aby w Komisji uczestniczył 
Prezydent Miasta Otwocka, Rada Miasta Otwocka, Prezes OPWiK, Dyrektor Gospodarki Komunalnej i Wójt 
Gminy Celestynów, zainteresowani mieszkańcy gminy. 

Radny Witold Kwiatkowski zapytał czy Wójt spotkał się z Prezydentem Miasta Otwocka w tej sprawie i czy 
z tego spotkania wynikają jakieś wnioski.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  spotkał  się  z  Prezydentem  Otwocka w  towarzystwie  Dyrektor 
Gospodarki Komunalnej na początku kadencji. Wszelkie możliwości zostały wykorzystane. Poinformował, że 
podtrzymuje swoje zdanie.

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska poinformowała, że w spotkaniu z Prezydentem 
Otwocka  uczestniczył  również  Prezes  OPWiK,  z  którym  omawiana  była  między  innymi  sprawa  umów. 
Dodała, że sprawa jest bardzo pilna. Jeżeli porozumienie nie będzie rozwiązane i tak zostanie zaskarżone 
do UOKiK.

Wiceprzewodnicząca  Rady Anna  Rosłaniec  powiedziała,  że  ponownie  składa  wniosek  o  skierowanie 
projektu pod obrady komisji Ładu i Środowiska oraz zaproszenie Prezydenta Otwocka, Prezesa OPWiK i 
Rady Miasta Otwocka celem podjęcia negocjacji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik złożył wniosek o zdjęcie projektu z dzisiejszej Sesji i procedowanie 
na kolejnej Sesji, poprzedzone negocjacjami, o których mówiła Pani Wiceprzewodnicząca.

Wniosek nie został przyjęty.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie porozumienia pomiędzy Gminą Celestynów, a Miastem Otwock zawartego w dniu 30   maja 2001 
roku w sprawie odprowadzania ścieków bytowo – gospodarczych z sieci kanalizacyjnej ściekowej Gminy 
Celestynów do systemu kanalizacji ściekowej miasta Otwock.

Uchwała jednogłośnie nie została podjęta.

Ad .pkt 4. ppkt 9.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzania taryf  dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
oraz zbiorowego  odprowadzania ścieków.

   Pani Magdalena Łukomska poinformowała, że  20 października Gospodarka Komunalna złożyła do Wójta 
projekt taryfy na okres od 1 stycznia 2010 do 31 grudnia 2010. Taryfa został opracowana zgodnie z ustawą o 
zbiorowym  zaopatrzeniu  w  wodę  oraz  zbiorowym  odprowadzaniu  ścieków  jak  również  rozporządzeniu 
wykonawczym do tejże uchwały,  który określa szczegółowo tryb ustalania taryfy i  zakres.  Taryfa została 
opracowana na podstawie danych księgowych z okresu obrachunkowego, czyli roku poprzedzającego taryfę 
oraz przyjętych wskaźników wzrostu cen. Taryfa została przedstawiona na Komisji Finansów. 

 Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec powiedział, że ceny za wodę i ścieki w zeszłym 
roku bardzo wzrosły. W tym roku jest również zwiększenie cen o 10 % za wodę, natomiast za ścieki 
około 30%. Komisja po długiej dyskusji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego  odprowadzania ścieków.

Uchwała nie została podjęta.



Ad .pkt 4. ppkt 10.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Pan Piotr Bartoszewski powiedział, że projekt uchwały został złożony do Biura Rady gminy Celestynów w 
dniu  31  lipca  i  dotyczy  sprzedaży  7  nieruchomości  stanowiących  własność  gminy.  Zbycie  tych  działek 
zostało  zaplanowane  w  budżecie  gminy  na  rok  2009.  Pozyskane  środki  ze  sprzedaży  mają  być 
przeznaczone  na  dokończenie  kanalizacji  w  Celestynowie  –  Zadanie  Nr  X  oraz  budowę  kanalizacji  w 
miejscowości Dąbrówka i Stara Wieś. 

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec  powiedział, że Komisja na podstawie wykonania 
budżetu za I półrocze oraz analizy stanu zaawansowania inwestycji stwierdziła, że nie ma potrzeby, 
zbywania  nieruchomości,  aby  zabezpieczyć  środki  potrzebne  do  realizacji  wydatków  bieżących  i 
inwestycyjnych. Komisja zaopiniowała negatywnie ten projekt uchwały.

Wójt Stefan Traczyk  powiedział, że zbycie nieruchomości było zaplanowane w budżecie gminy na 2009 
przez Radę Gminy. Środki uzyskane ze sprzedaży tych działek przeznaczone są na inwestycje. Mając tą 
uchwałę  Wójt  mógłby  ogłosić  przetarg  na  dokończenie  kanalizacji  w  Celestynowie.  Czas  sprzedaży 
nieruchomości  pokrywa się z czasem realizacji  tej  inwestycji.  Poprosił  Radnych o przyjęcie  tej  uchwały. 
Poinformował, że nie przyjęcie uchwały narusza przepisy prawa.

Przewodniczący Komisji  Finansów Piotr Rosłoniec  złożył  wniosek formalny o zakończenie dyskusji  i 
przystąpienie do głosowania.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie zbycia nieruchomości.

Uchwała nie została podjęta.

Ad .pkt 4. ppkt 11.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

Pan Piotr  Bartoszewski  powiedział,  że  do Urzędu Gminy  Celestynów w dniu  30 września  br.  wpłynął 
wniosek wszystkich właścicieli  drogi dojazdowej oraz nieruchomości, które graniczą bezpośrednio z nią o 
nazwanie  działki  687 nazwą ul.  Spokojna.  W związku z tym został  przygotowany projekt  uchwały  w tej 
sprawie.

Przewodniczący  Komisji  Ładu  i  Środowiska  Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  Komisji  była 
pozytywna.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie nadania nazwy ulicy.

Uchwała została podjęta.

Ad .pkt 4. ppkt 12.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby licencji przeznaczonych do wydania w 2010 
roku na wykonanie  transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Celestynów.

Sekretarz  Gminy  powiedział,  że  uchwała  jest  niezbędna  do  tego,  żeby  można  było  wydawać  licencje 
taksówkarzom na terenie gminy Celestynów. Trzech mieszkańców gminy złożyło wnioski  o wykonywanie 
zawodu taksówkarza. Jest potrzebna opinia stowarzyszenia reprezentującego interesy konsumentów.

Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk powiedział, że  Komisja zaopiniowała 
projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie sprawie ustalenia liczby licencji przeznaczonych do wydania w 2010 roku na wykonanie  transportu 
drogowego taksówką na terenie Gminy Celestynów.



Uchwała została podjęta.

Ad .pkt 4. ppkt 13. 
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów 
na lata 2009 -2011 z perspektywą na lata 2012 – 2019.
Pan Michał Sałata powiedział, że przedłożony projekt jest wersją ostateczną, po pozytywnym zaopiniowaniu 
przez Zarząd Województwa Uchwałą Nr 215/212/09 z dnia 3 lutego 2009 roku. Projekt planu został również 
przekazany do zaopiniowania Zarządowi Powiatu Otwockiego. W związku z nie udzieleniem opinii w terminie 
2 miesięcy od otrzymania projektu należy przyjąć, że opinia jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk powiedział, że  Komisja zaopiniowała 
projekt pozytywnie. Komisja złożyła wnioski do Wójta, aby ten plan był  realizowany zgodnie z terminami w 
nim zawartymi.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 
sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów na lata 2009 -2011 z perspektywą na 
lata 2012 – 2019.

Uchwała została podjęta.

Ad.pkt.5
 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.         
Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Wójt powiedział, że na tę sesję było przygotowanych sporo uchwał, a sprawa jest drażliwa społecznie. 
Wójt polecił Kierownik Halinie Szyszko przygotowanie projektu uchwały. W przyszłym tygodniu zostanie on 
złożony.

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:

1. Wójt powiedział, że każda gmina stara się wypracować jakieś motto funkcjonowania. Hasło „Celestynów 
Zielony Zakątek koło Warszawy” w pełni oddaje zalety Celestynowa, bliskość Warszawy, tereny budowlane i 
jednocześnie  ponad  60%  lesistości.  Odpowiedź  odnośnie  kosztów  zakupu  drewnianych  tablic  zostanie 
udzielona na piśmie.

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:
1. Pan Michał Sałata powiedział, że w tym tygodniu był na wizji lokalnej drogi, która prowadzi od Kościoła 
do cmentarza. Po rozmowie z księdzem zaoferował pomoc, że już na dzisiejszej Sesji wspomni o potrzebie 
naprawy tej drogi. Powiedział także, że na następną sesję przygotowany zostanie projekt uchwały w sprawie 
dokonania zmian w budżecie na rok 2009 w celu zagwarantowania środków na tą drogę. Długość drogi 
wynosi 60 m. Remont odbyłby się na  odcinku od kościoła do końca ogrodzenia plebani. 
2. Wójt powiedział, że wpis na blogu był podyktowany impulsem, bo Wójt uzyskał informację, że zostały 
zdjęte  pieniądze na odnowienie  pomnika w Celestynowie.  W środę jest  11 listopada,  jest  porozumienie 
między parafią, gminą, Nadleśnictwem. Wójt powiedział,  że nie powinien emocjonalnie posądzać, że jest 
drugie dno całej sprawy, ale był zażenowany całą sytuacją.

Interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1. Wójt powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
2. Zastępca Wójta Wojciech Nastula, powiedział, że drugi nabór będzie dużo lepszy do pierwszego, bo 
są  zmienione  warunki.  W związku  z  tym  gmina  przystąpiła  do  drugiego.  Wniosek  został  złożony. 
Powinien być oceniony w połowie grudnia, a zadanie ruszy od stycznia. 

Ad. pkt. 6
Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.

Radny  Robert  Wicik  zapytał  co  z  zadaniem  inwestycyjnym  budowa  kanalizacji  w  Glinie  z 
uzupełnieniem dokumentacji.

Kierownik Paweł Tomala powiedział, że na chwilę obecną to zadanie nie jest realizowane.

Radna Teresa Błachnio zapytała czy jest pozwolenie na budowę końcówek kanalizacji.



Kierownik Paweł Tomala powiedział, że dzisiaj na Sesji Radni przegłosowali środki w wysokości 4 
200 zł, które są niezbędne do zawarcia umów z zakładem energetycznym. Zapewnienie energii jest 
niezbędne do wydania pozwolenia na budowę. Wniosek o pozwolenie na budowę został złożony.

Radny Stanisław Pindara zapytał, czy będzie przebudowa wodociągu na ul. Ogrodowej.

Kierownik  Paweł Tomala powiedział, że to zadanie wykonuje w ramach swoich zadań Gospodarka 
Komunalna. 

Radna Teresa Błachnio zapytała kiedy powstanie przystanek na ul. Otwockiej w Celestynowie.

Kierownik Paweł Tomala powiedział,  że w jednym z projektów na dzisiejszej Sesji  były środki  na 
budowę zatoki autobusowej i peronów w miejscowości Glina, Celestynów i Zabieżki. Dopóki nie będzie 
tych peronu nie będzie przystanku.

Radny Witold Kwiatkowski  zapytał, czy zapadły jakieś decyzje odnośnie zmian w zakresie remontu 
sali gimnastycznej gimnazjum. Jeśli tak to poprosił o przedstawienie tych zmian. Jeśli nie, to do kiedy 
takie zmiany będą wprowadzone?

Kierownik Paweł Tomala powiedział, że  na następnej Komisji Finansów pojawi się inspektor nadzoru 
i Radnym dokładnie sprawę wyjaśni.  Dodał,  że ciągle trwają rozmowy, aby uszczegółowić dokładny 
zakres robót. Termin realizacji tego zadnia jest do końca roku.

Radny Tadeusz  Floriańczyk zapytał  czy kanalizacja  w Pogorzeli  jest  wykonana.  Czy wykonawca 
naprawił usterki. Czy gmina dołożyła wszelkich starań, aby zmusić wykonawcę do poprawy błędów.

Kierownik Paweł Tomala powiedział, że sama sieć kanalizacji sanitarnej działa bez zarzutu. 

Ad. pkt. 7.
Przewodniczący  Rady  Bogadn  Wójcik  przedstawił  informację  na  temat  analizy  oświadczeń 
majątkowych  Radnych  i  Wójta  Gminy.  Powiedział,  że  podstawową  uwagą,  która  dotyczyła  niemal 
wszystkich   było  nieokreślenie  czy  majątek  jest  majątkiem  odrębnym,  czy  objętym  wspólnością 
majątkową. Sprawozdanie jest dostępne w Biurze Rady.

Ad. pkt. 8.
 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec powiedziała, że 28 października Wójt wydał Zarządzenie 
w sprawie wprowadzenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Urzędu. Zapytała dlaczego takie same 
Zarządzenie podpisał Wicewójt w czasie urlopu Pana Wójta. 

Sekretarz Gminy Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że Pan Wójt  był  na urlopie.  Zostało  wydane 
stosowne Zarządzenie w sprawie Regulaminu Organizacyjnego.  Niestety,  nawet w takich sprawach 
niektóre osoby piszą donosy do Wojewody. Radca Prawny Wojewody stwierdził, że chociaż Zastępca 
Wójta postępował zgodnie z procedurami Wójta, miał stosowne upoważnienia a Pan Wójt był na urlopie 
to  jego  zdaniem to przekraczało możliwości  działania  Pana Zastępcy.  Pan Wójt  nie  chciał  składać 
skargi do WSA. Została stwierdzona nieważność tego Zarządzenia i zostało wydane Zarządzenie tej 
samej  treści.   W  stosunku  do  dwóch  pozostałych  Zarządzeń  dotyczących  przetargu,  nie  została 
stwierdzona ich nieważność. One nadal obowiązują.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec zwróciła  się  z  prośbą  o  udzielenie  informacji 
dotyczących wszystkich zarządzeń, jakie w ostatnim czasie zostały uchylone przez Wojewodę lub w 
których stwierdzono naruszenie prawa.

Sekretarz Gminy Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że niektóre zarządzenia zostały uchylone.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  powtórzyła  pytanie  i  poprosiła  o  udzielenie 
odpowiedzi.

Sekretarz  Gminy  Dariusz  Kołodziejczyk  wyraził  zdumienie,  że  wiceprzewodnicząca  nie  rozumie 



odpowiedzi udzielonej przez niego. Dodał, że precyzyjna odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Radny Robert  Wicik  zapytał  o  cel,  w  jakim Wójt  uczestniczył  w spotkaniu  z  firmą  Sater.  Czego 
dotyczyło to spotkanie, czy dotyczyło wysypiska na terenie naszej gminy. 

Wójt Stefan Traczyk  zwrócił  się do Radnego,  że razem stali  w jednym szeregu i  Wójt  się z tego 
szeregu nie wycofuje. Działania gminy przynoszą skutek, bo firma Sater zaczyna rozmawiać z gminą. 
Dodał, że żadnych ustępstw ze strony Wójta nie ma.

Ad. pkt.9
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poinformował, że na sali znajduje się Pani Monika Żukowska, 
która jako jedna z wielu osób składała skargę na działalność  Wójta. Rada Gminy miała okazję skargę 
Pani Moniki rozpatrzyć. Dzięki inicjatywie Pani Moniki Żukowskiej jest możliwość spotkania Radnych z 
Przewodniczącym Sejmowej Komisji do spraw samorządu.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec odczytała pismo skierowane do Rady Gminy, w którym 
Pani Monika Żukowska podziękowała Radnym za podjęcie uchwały Nr 221/09 z dnia 15 lipca 2009 
roku oraz poinformowała, że zalecenia uchwały nie zostały do dziś zrealizowane przez Wójta. W piśmie 
wyraziła  także dezaprobatę  i  oburzenie  z  powodu lekceważenia  radnych oraz  mieszkańców gminy 
przez wójta .

Pani Monika Żukowska powiedziała, że chciałaby podziękować za podjęcie przez Radę uchwały w jej 
sprawie.  Dodała,  że Radnych należy traktować z szacunkiem.  Zwróciła  się do Wójta,  że jako szef 
gminy powinien dawać przykład wszystkim mieszkańcom gminy, a zachowanie jego i jego pracowników 
w stosunku do radnych jest niewłaściwe.

Radny Witold Kwiatkowski  powiedział, że wypowiedź Pana Wójta na blogu wymaga sprostowania. 
Wyjaśnił, że w budżecie na 2009 rok nie były zaplanowane środki na remont pomnika, więc Radni nic 
nie zabrali. Ponadto w uzasadnieniu do projektu uchwały jest napisane, że środki mają być przesunięte 
na wykonanie prac pielęgnacyjnych zieleni na terenie placu Kardynała Stefana Wyszyńskiego.

Ad. pkt.10.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec zwróciła  się  do  Wójta,  aby  traktował  Radnych  i 
mieszkańców z szacunkiem tak jak oni traktują Wójta. Podziękowała także p. Żukowskiej za odwagę i 
wolę walki o swoje prawa.

Przewodniczący Rady Bogadn Wójcik  poinformował,  że Wójt  przedstawił  Radnym informację  na 
temat stanu realizacji zadań oświatowych. Jest ona dostępna w Biurze Rady.

Radny Stanisław Pindara poprosił przewodniczących Komisji Ładu i Finansów, aby Komisje spotkały 
się w terenie.

Ad. pkt.11.
Protokół z ostatniego posiedzenia Sesji został przyjęty większością głosów, przy 1 wstrzymującym.

Przewodniczący Rady Bogadn Wójcik zakończył obrady.

                                                                                             Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                                      Bogdan Wójcik

Sporządziła 
Katarzyna Świderska                                                        
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